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Datum: 23 mei 2024 
Kenmerk: Inspreekrecht bij de Algemene raadscommissie 
 
Geachte raadsleden 
Mijn naam is Marten Nijdam en ik ben de nieuwe voorzitter van de Bewonersvereniging 
Bergen Centrum, hierna BBC. 
 
Ik spreek vanavond niet alleen namens de bijna 300 leden van de BBC, maar ook de 
bestuursleden van 3 bewonersverenigingen: De Negen Nessen,Tuin- en Oostdorp en 
buurschap Westdorp. Zij ondersteunen deze inspreektekst.  
De overige wijkvereniging: de Kruidenbuurt en de Woon en de Belangenvereniging van 
Reenenpark e.o laten een oOicieel standpunt nog even achterwege omdat zij daar eerst 
met de leden over willen praten.  
 
Ter info: De BBC enquête is verspreid onder alle leden van de besproken 
bewonersverenigingen. Alle besturen gaan ervan uit dat de uitkomst van de enquête ook 
de input van de wijkbewoners bevat. 
 
We vertegenwoordigen dus samen een zeer grote groep inwoners van Bergen, en dus van 
alle politieke kleuren! 
 
Vanavond gaat u debatteren over de ontwerp Verklaring van Geen Bedenkingen (Vvgb) 
en coördinatiebesluit Bergen Centrum Dorpsplein.  Een prominente locatie, midden in 
het dorpshart en waarbij vele inwoners van de kern Bergen zich betrokken voelen. 
Bergenaren uit het centrum zelf, maar ook uit de wijken eromheen. De grote respons op 
de inwonersraadpleging, die afgelopen zomer op initiatief van de BBC is gehouden 
onderstrepen deze betrokkenheid. 
 
Wij waren blij verrast dat 485 inwoners van de kern Bergen de moeite hebben genomen 
alle vragen te beantwoorden over wonen, kunst & cultuur, groen, parkeren &verkeer, 
horeca, bouwhoogtes en bouwvolumes. 
 
In het eindrapport (verschenen op 23 augustus 2023), waar u allen kennis van heeft 
kunnen nemen, ziet u dat de uitkomst van bebouwing Centrum Noord Dorpsplein 
glashelder is: slechts 8% van de respondenten vindt het geen bezwaar dat er zowel een 
L-gebouw als een P-gebouw gepland is. Dit betekent echter dat 92% van de 
respondenten liever maar één of geen gebouw ziet op deze locatie en zo ja, dan wel een 
bescheiden gepland L-gebouw.  
(de GriOie heeft u die uitkomst van de inwonersraadpleging doen toekomen). 
 
Dat 92 % van de respondenten betrokken wil blijven bij de plannen in het Centrum biedt 
in onze ogen een optimistisch perspectief voor een succesvolle doorstart op het 
Dorpsplein. 
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Zo goed als het gaat wat betreft de participatie tot op heden met de Harmonielocatie, 
waar mooie vooruitgang is geboekt, zo slecht gaat het met de participatie in de rest van 
het Centrum en dan met name bij het project Dorpsplein van Bot bouw. Inwoners zijn 
niet gehoord, communicatie met de ondernemers aan de overzijde ontbreekt: ook zij zijn 
niet ingelicht over de komende wegwijzigingen die moeten plaatsvinden, met 
consequenties voor hun terrassen om het project Dorpsplein Bergen passend te maken.  
 
Wij begrijpen echt niet dat het college en delen van de Raad het totale project 
Dorpsplein Bergen ongewijzigd door willen zetten. Wat is de dringende motivatie die 
hierachter zit en als deze er niet is communiceer dan naar de bewoners toe waarom U, 
tegen de wens van de bewoners in en een deel van de raad, dit plan toch door wilt 
zetten. 
 
Snelle besluitvorming over locatie Plein is niet noodzakelijk, daar de komende 4 jaar 
Bergen Centrum al belast is met één bouwlocatie te weten de Harmonielocatie. Twee 
bouwputten tegelijk ontwricht het Centrum en achten wij absoluut onwenselijk. 
 
Dus ons advies is:  

1. Luister naar de bewoners van uw dorp 
2. Neem de inwonersraadpleging van de BBC serieus 
3. Raad van State uitspraken en adviezen zijn er niet voor niets en houdt u daaraan 
4. Stel algemeen belang voor partijbelang. Stop met het huidige plan Dorpsplein 

Bergen. 
5. Geen plein gebouw (P-gebouw) en bouw wel een L-gebouw binnen de door de 

raad vastgestelde contouren. 
 

Tot slot:  
Alleen een goede samenwerking met bewoners en buurtverenigingen zal u helpen snel 
en doelmatig plannen te realiseren. Participatie en communicatie is hierin de 
belangrijkste schakel en voorkomt in de toekomst veel procedures. 
 
“Laten we samen het mooiste plein van Nederland maken in het mooiste dorp van 
Nederland” 

 
PS: 
Het plein zoals het er nu uitziet is een schande voor ons dorp. De poster tegen de muur, 
de houtkrullen op de grond. De komende 4-5 jaar zal op dit plein niets gebeuren, dus 
investeer in een mooi plein waar we trots op kunnen zijn. Schrijf de kosten om dit plein 
op te knappen af over 5 jaar, niet over 2 jaar. Met andere woorden: Bezuinig niet op het 
verfraaien van het plein. Ik neem aan dat de Raad hier volledig achter staat. 

 
Marten Nijdam, voorzitter BBC 

 
Dank U. 
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